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Tilbakemelding fra Norgesbuss

• Generelle innretning på anbudet er bra.

• Leie Asker-kontrakten, uheldig at Ruter må kunne tre inn i opsjon 

på leie.

• Transparens miljø. Gjør gjerne som i Moss. Definer matrise på 

forhånd.

• Har Ruter vurdert å opprettholde hybler på Skui? Generelt 

vanskelig å få tilgang til sjåfører i Bærum pga priser hus/ 

bompenger. 
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Tilbakemelding fra Norgesbuss

• Forhandlinger i uke 8 bør unngås pga vinterferie.

• Ny regler for PKK- hvilke verksteder vil være godkjente?

• Hydrogenopsjon virker litt uklar nå.
• Er det oppdragsgiver som ansvar for godkjennelse av verksted

• Er støyutfordring m naboer vurdert for hydrogen?
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Tilbakemelding fra Norgesbuss

• Vår erfaring er at 12m busser hadde vært tilstrekkelig på de linjene 

det går 13m i dag. Veiene er ikke dimensjonert for 13 m buss, 

hvilket medfører unødvendig skader.

• Slemmestadverksted og vaskehall burde vært totalrenovert. Er det 

mulig å rive «plasthallen»?
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Takk for 

oppmerksomheten!


